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JEGYZŐKÖNYV

Google-Meet elnökségi ülés 2024.02.23.

Időpont: 2024. február 23., 19:00 h.
Helyszín: online megbeszélés – „Google-Meet”

Meghívottak: - Elnökségi Tagok
- Főtitkár
- Főtitkár helyettes

Napirendi pontok:

1. Jegyzőkönyvvezető és 2 hitelesítő személy megválasztása, Napirendi pontok elfogadása
2. Elnöki beszámoló
3. Főtitkári beszámoló
4. Főtitkár helyettesi beszámoló
5. A Lacross tervei a jövőre nézve
6. Téli Bajnokság eredményeinek elfogadása
7. 2024.évi Bajnoki nevezések elfogadása
8. Egyéb

- Írásos szavazásban az Elnökség elfogadta Báló Sándor ajánlatát a
baseball.hu honlap elkészítésére
- Az Elnökség írásos szavazásban hozzájárult, hogy Jánosi Andrást,
mint alkalmi munkavállalót alkalmazza a Szövetség az iScore
rendszer felügyeletére, a program ellenőrzésére és kezelésére, a
beküldött jegyzőkönyvek feldolgozására, valamint a Csapatoknak
oktatásra, felkészítésre iScore jegyzőkönyv készítéséhez . A hibás
jegyzőkönyv korrigálásának pénzbeli juttatása a hibázott Csapatot
terheli, kifizetés díjbekérő által, melyet a Szövetség állít ki.

- Az iScore programra és Jánosi András alkalmi munkavállalására a
Szövetség 200.000 Ft összeget különít el erre éves költségként.
- Az NB1, SB1-ben induló Csapatoknak kötelezően 25.000 Ft kreditet
kell befizetni a Szövetség Kredit számlájára iScore kredit néven.
Amennyiben a kredit nem kerül büntetés végett felhasználásra a
teljes befizetett összeg év végén visszafizetésre kerül a Csapatok
számlájára. Azon Csapatoknál ahol büntetésre kerül sor a büntetés
összege levonódik a kreditből és csak a megmaradt összeg kerül
visszafizetésre év végén.
-Baseball-Softball Felnőtt Szövetségi Kapitány kinevezésének

megvitatása
- Következő Elnökségi ülés időpontja
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Jelenlévők: Morua Roberto - Elnök
Makai Bence - Elnökségi Tag
Haragos Árpád – Főtitkár, Elnökségi Tag
Piros Szabolcs - Elnökségi Tag
Fekete Csaba - Elnökségi tag
Illés Péter - Elnökségi Tag
Horváth Dóra – Főtitkár helyettes

1. napirendi pont:
Napirendi pontok elfogadása, jegyzőkönyvvezető és 2 hitelesítő megválasztása

1./2024.02.23. számú elnökségi ülési határozat:

Az elnökség egyhangú szavazással jegyzőkönyv vezetőnek Horváth Dórát választotta meg.

Felelős: Horváth Dóra
Határidő: 2024.02.23.
Határozat: egyhangúan elfogadva
Szavazásra jogosult: 6 fő
Igen: 6 fő; Nem: 0 fő; Tartózkodott: 0 fő
Határozathozatal módja: nyilvános

A jegyzőkönyv hitelesítését a következő két személy látja el: - Haragos Árpád
- Makai Bence

Nevezettek nyilatkoznak, hogy a kinevezést elfogadják.
5. Napirendi pont kivéve, Egyéb közé áthelyezve.

2. napirendi pont:
Morua Roberto megtartotta elnöki beszámolóját. Fontos volt elmenni a Malagai Kongresszusra, mert
számít az, hogy a Magyar Elnökség folyamatosan képviselteti magát, sok hasznos információt kap ott a
Szövetség, támogatási lehetőségeket stb. A WBSC-nek is vannak adminisztratív problémái jelenleg a
bankszámla se megoldott. A Nemzetközi Torna versenyekre sorsolásokat hajtottak végre ott a helyszínen.
Az U12, U23 módosították, visszaléptek csapatok, lerövidítették a Nemzetközi Torna idejét. A Felnőtt
nem változott. Ogg Mária kedvesen felajánlotta, hogy a Prágai Felnőtt Felkészülési Tornát a Szövetségen
keresztül finanszírozza meg. A Softball Nemzetközi Tornák esetében valószínű ez lesz az utolsó 20
Csapatos Torna, mert átszervezik jövőre A-B-C csoportokra. Nemzeti Szövetségeket támogat a CEB
bíró-edző képzésre és Baseball 5. Február 26.-n indul az iScore képzés Jánosi Andrásékkal. Meg fog
újulni a honlap, iScore statisztikákkal lesz elérhető. Aki szeretne az új honlap felület szerkesztésében részt
venni, vannak ötletei, az jelentkezzen, akár egy közös egyeztetést is össze lehet hozni a honlapot
készítővel. A Bolgár Softball Szövetség jelezte, hogy szándékában áll Erasmus programot indítani, több
Külföldi Csapat bevonásával.

2./2024.02.23. számú elnökségi határozat:
Az Elnökségi tagok egyhangúan elfogadták az Elnök beszámolóját.

Felelős: Morua Roberto
Határidő: 2024.02.23.
Határozat: egyhangúan elfogadva
Szavazásra jogosult: 6 fő
Igen: 6 fő; Nem: 0 fő; Tartózkodott: 0 fő
Határozathozatal módja: nyilvános

3. napirendi pont:
A Főtitkár megtartotta beszámolóját:
Az előző, 2024. január 16.-i Elnökségi Ülésre készített beszámolóm pontjai sorrendjében az aktuális
beszámolóm:
1./ „Nevelő Edzői Program”:
A még a 2023. évi „NEP” támogatás utolsó hónapjára, a 2014. év január hóra utaltuk a bért a „NEP”
edzőknek, miután mindegyik megküldte a januári jelentését.
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És, akkor lassan – vagy inkább mielőbb ? – kezdhetek neki a támogatás elszámolásának !
És: ahogy azt az előző beszámolómban már említettem, a 2024. évben is folytatódik ez a támogatás – de
már magasabb, nettó 120.000 Ft összeggel – , amihez január 12.-ig kellett megküldeni a MOBSSz
„NEP”-es edzőinek adatait.
Itt kérdéses volt az egyik edző alkalmazhatósága, tekintve, hogy Neki „baseball sportoktató” a végzettsége
az ELTE TFK Testnevelési Tanszéktől. Emiatt kérvényeztük, hogy engedélyezzék az alkalmazását,
tekintettel arra, hogy Magyarországon nincs semmiféle „baseballedző” képzés – szerencsére engedélyezték
az alkalmazását.
2./ Ahogy az előző beszámolóimban is említettem, továbbra is folyamatosan szenvedek a korábbi
támogatások elszámolása nyomán a Sportállamtitkárság „Kontrolling Főosztály”-a által az elszámolások
ellenőrzésére bekért bizonylatok összeállításával: legutóbb nagyon stresszes volt ez, mivel egy január 5.-i,
hétfő délutáni e-mailben felszólítást küldtek arra, hogy legkésőbb négy napon belül, január 9.-ig, péntekig
teljesítsek egy már hónapokkal korábban megküldött hiánypótlási felszólítást és egy, az elszámolás
ellenőrzésére bekért bizonylatok benyújtására küldött felszólítást is.
A hiánypótlási felszólítás a 2020. évi 5 M Ft-os, IX/742-3/2020 ikt.sz. „működési” támogatás korábban
benyújtott elszámolására vonatkozott, míg az elszámolás ellenőrzésére bekért bizonylatokat egy korábbi,
még a 2019. évi, a 10189-3/2019. ikt.sz. „UEP” támogatáshoz kellett benyújtani.
Hatalmas, hihetetlen szerencsém volt, hogy meg tudtam csinálni.
Hogy mekkora munka volt, arról pár szóban csak annyit, hogy legalább száz (!?) oldalnyi dokumentumot
kellett „adjusztálnom” – az eredetiket „feliratoznom”, majd szkennelni, aztán kinyomtatni, majd megint
„feliratozni”, végül még magyarázó kísérőleveleket írni !?
3./ „Apropó” elszámolások: két héttel ezelőtt, február 5.-n, hétfőn vettem át a MOBSSz postafiókjában a
2019. évi, 940-3/2019 ikt.sz. „működési” támogatás elszámolásának elfogadásáról szóló levelet, – ami
egyúttal azt is jelenti, hogy az 5 M Ft támogatásból egy hónnapon belül 160.578 Ft-ot vissza kellett utalni
a Sportállamtitkárságnak.
4./ A korábbi beszámolóimban említettem, hogy „piszkozatban” elkészítettem a 2023. évi 9 M Ft-os
támogatás elszámolását, hogy lehessen látni egyrészt azt, hogy egyáltalán elkészíthető-e megfelelően,
valamint azt, hogy szükség van-e a támogatás elfogadott költségtervének módosítását kérni ?
Az elkészített „piszkozat” alapján jeleztem, hogy kérnünk kellett a módosítást, amit végre el tudtam
készíteni, majd január 10.-n benyújtani a NSÜ Zrt.-nek – ami a HM - Sportállamtitkárság megbízásából
kezeli az ügyeket.
Egy héttel ezelőtti érdeklődésemre egyelőre annyi visszajelzés érkezett, hogy készítik a módosítási
dokumentumokat, és amint ezek elkészülnek, értesítenek.
5./ A 2024. évi támogatások: a Nemzeti Versenysport Szövetség – ahova nem olimpiai sportként a
MOBSSz tartozik – 2023. december 21.-n kérte e-mailben megküldeni legkésőbb 2024. január 9.-ig az
Általuk megküldött „nyomtatvány”-okon egyrészt a beszámolót a 2023. évről, másrészt a 2024. évi
várható eseményekről. Az előző beszámolómhoz mellékeltem a NVeSz-nek megküldött dokumentumokat.
Ehhez a témához most azt fűzöm hozzá, amiről még a január 16.-i elnökségi ülés kezdete előtt e-mailben
tájékoztatást adtam: aznap megérkezett az ez-évi támogatás 2. részlete: 6.977.398 Ft – az 1. részlet még
2023. dec. 19.-n érkezett, azaz 6.916.442 Ft: a kettő együtt 13.893.840 Ft.
Így tevődik össze a támogatás: - működési: 1,5 M Ft,

- sportágfejlesztési: 7,5 M Ft,
- NEP: 4,893 M Ft.

6./ A Felnőtt és az U22 Softball Válogatottak részvétele az EB-ken: 2023. december 31.-ig kellett
megküldeni a nevezéseket – amiket december 28.-n megküldtem.
Ezután meg kellett vizsgálni a softball szakág lehetőségeit: hogy mindkettő EB-n részt tudunk-e venni,
vagy valamelyiket még időben le kell mondani ?
Az a döntés született, hogy csak a Felnőtt EB-n vesz részt magyar softball válogatott – így január 31.-n
értesítettem erről a WBSC-EU illetékeseit, amire kb. kettő óra múltán meg is érkezett a visszaigazolás
Gabriel Waage-től, a WBSC-EU softballos alelnökétől.
7./ A fentiekben említetteken kívül volt még számtalan más „ügyintézés”-em, amik közül megemlítek
egyet-kettőt:
- a NSÜ Zrt. „Támogatáskezelés”-ével levelezni kellett a 2024. és 2025. évben Magyarországon rendezni
szándékozott nemzetközi bajnokságokról (= 2024.: U23 EB, 2025.: U18 EB és "Lacrosse Európa
Bajnokság");
- erről a témáról, ha szabad így fogalmaznom, akkor csak a szórakoztatás kedvéért adok tájékoztatást:
felsőoktatási jelentkezési szezon lévén, meg más okokból is, elég sok igazolás készítését, küldését kérték –
ezek közül volt olyan, amiben az egyik egyesület valamely csapata még egy 2018. évi, valamelyik osztrák
bajnokságban elért eredményének a beírását is kérték: de nem volt olyan osztrák bajnokság, amire
hivatkoztak, illetve, amiben akkor annak az egyesületnek a csapatai részt vettek, nem azt az eredményt
érték el, amit igazolni kértek !?
Na, jó, hozzáfűzöm: erről nem csak a szórakoztatás kedvéért adtam tájékoztatást, hanem azért is, hogy
érzékeltessem: milyen problémás és időigényes az igazolások elkészítése – pl.: ez az említett, jó sok
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munka volt a téves információk miatt !?
Befejezésül: remélem, hogy nem felejtettem ki semmi fontosat.

3./2024.02.23. számú elnökségi ülési határozat:
A Főtitkár beszámolóját az Elnökség egyhangúan elfogadta.

Felelős: Haragos Árpád
Határidő: 2024.02.23.
Határozat: egyhangúan elfogadva
Szavazásra jogosult: 6 fő
Igen: 6 fő; Nem: 0 fő; Tartózkodott: 0 fő
Határozathozatal módja: nyilvános

4. napirendi pont:
A Főtitkár helyettes megtartotta rövid beszámolóját:
Az általános rutin feladatokon kívül (telefon, e-mailek, levelezés, külföldi kapcsolattartás, igazolások stb.)
Elkészítettem a Januári jegyzőkönyvet, feldolgoztam a beérkezett nevezéseket, jelentkezett a Szövetség
egy Erasmus coach pályázatra, a dokumentációk beadásra kerültek.
Gál Sándor kifizette az összes hátralékot, minden SportEgyesület nulla adóssággal indul a 2024-es
évadnak.
Kiküldésre kerültek a 2023-es jövedelemadó kimutatások a játékvezetőknek és a NEP edzőknek.

4./2024.02.23. számú elnökségi határozat:
Az Elnökség egyhangúan elfogadta a Főtitkár-helyettes beszámolóját.

Felelős: Horváth Dóra
Határidő: 2024.02.23.
Határozat: egyhangúan elfogadva
Szavazásra jogosult: 6 fő
Igen: 6 fő; Nem: 0 fő; Tartózkodott: 0 fő
Határozathozatal módja: nyilvános

5. napirendi pont:
kivéve, Egyéb kategóriába áttéve
5/2024.02.23. számú elnökségi ülési határozat:

Felelős:
Határidő:
Határozat: egyhangúan elfogadva
Szavazásra jogosult: 6 fő
Igen: 6 fő; Nem: 0 fő; Tartózkodott: 0 fő
Határozathozatal módja: nyilvános

6. napirendi pont:
Fekete Csaba a Téli Teremtorna Ligavezetője vette át a szót
Tisztelt Elnökségi Tagok!
Lezáródott a kilencedik teremtorna bajnokság, amely az utánpótlás korú játékosok téli időszakban történő
versenyeztetésére jött létre. Az idei év legfontosabb változása az elmúlt évekhez képest, hogy a Budapesti
Baseball Szövetség a terembérlet költségeket teljes mértékben átvállalta. A Szövetség ezzel mentesítette a
rendező csapatokat a plusz költségek terhe, illetve a tornákon résztvevő egyesületeket nevezési díjak
befizetése alól.
Nagymértékben segítette ezzel az összes résztvevő klubot.
Helyszínek tekintetében a Vácrátóti Általános Iskolában öt, az Ikrényi Sportcsarnokban négy, a Leányfalui
Általános Iskolában pedig egy fordulót sikerült lebonyolítani.
A rendező csapatok: Óbudai Baseball Egyesület, Jánossomorja Rascals Baseball Egyesület, Szentendre
Sleepwalkers Baseball Egyesület voltak.
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Ebben az évben a megszokott csapatokon - Budapest Reds, Óbuda, Érd, Jánossomorja - kívül, új
egyesületeket, Szentendre, Jászberény és az Ózd csapatait is sikerült bekapcsolni a versenyekbe.
A korosztályos versenyek száma és eredményei a következőképpen alakultak:
1., 2023 11.18. Helyszín: Vácrátót, Korosztály: U12

Óbuda 1. csapata 1
Óbuda 2 csapata 2
Budapest Red Wolves 3
Szentendre 4
Érd 5

2., 12.03. ,Helyszín: Vácrátót, Korosztály: U10
Szentendre 1
Óbuda 2
Érd 3
Jánossomorja 4

3., 2024 01.06.,Helyszín: Ikrény, Korosztály: U15
Óbuda 1
Érd 2
Budapest Red Wolves 3
Óbuda 2 4
Jánossomorja Rascals 5

4., 01.13. Helyszín: Vácrátót, Korosztály: U10
Óbuda 1
Szentendre 2
Érd 3
Jánossomorja Rascals 4

5., 01.20. Helyszín: Ikrény, Korosztály: U12
Óbuda csapata 1
Budapest Red Wolfs 2
Szentendre 3
Jánossomorja Rascals 4
Érd 5

6., 01.27. Helyszín: Vácrátót, Korosztály: U15
Budapest Red Wolfs 1. 1
Budapest Red Wolfs 2. 2
Jánossomorja Rascals 3
Óbuda 4
Szentendre 5
Érd 6

7., 02.03. Helyszín: Vácrátót, Korosztály: U12
Óbuda 1.
Jánossomorja Rascals 2.
Budapest Red Wolfs 3.
Érd 4.
Ózd 5.
Jászberény 6.

8., 02.10.,Helyszín: Ikrény , Korosztály: U15
Óbuda 1
Budapest Red Wolfs 2. 2
Budapest Wolfs 1. 3
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Jánossomorja Rascals 4
9., 02.18. Helyszín: Leányfalu, Korosztály: U10

Debrecen 1
Óbuda 2
Szentendre Sleepwalkers 3
Érd 4

10., 03.02. Helyszín: Ikrény, Softball
Jánossomorja Rascals
Érd
Budapest Red Wolfs

Az klubok győzelmi mutatója a következőképpen alakultak:
1. Óbuda 1: 0,64%
2. Budapest Red Wolfs: 0,5%
3. Budapest Red Wolfs 2: 0,41%
4. Óbuda 2: 0,37%
5. Szentendre Sleepwalkers: 0,33%
6. Jánossomorja Rascals: 0,26%
7. Érd: 0,25%

Míg a 2022-23-as idényt 9 rendezvénnyel zártunk, 2024-ben 10 fordulót tartottunk meg. A változás a
mennyiségen túl az, hogy az U10-es korosztálynak egy forduló helyett három fordulót szerveztünk. Ez
azért is fontos, mert a magyar baseball felemelkedése a legalsóbb korosztályok versenyeztetésétől indult
meg a siker széria felé. Ezt a sportstratégiai szemléletet szeretném a következő években is előnybe
helyezni.

6./2024.02.23. számú elnökségi határozat:
Az Elnökség egyhangúlag elfogadta a 2023-24. évi Téli Teremtorna beszámolót és az eredményeket és
köszönetet mondd Fekete Csabának és mindenkinek aki részt vett benne.

Felelős: Fekete Csaba
Határidő: 2024.02.23.
Határozat: egyhangúan elfogadva
Szavazásra jogosult: 6 fő
Igen: 6 fő; Nem: 0 fő; Tartózkodott: 0 fő
Határozathozatal módja: nyilvános

7. napirendi pont:
Az Elnökségi Tagok megkapták az Excel táblázatot a nevezésekről, a végleges elfogadott kiküldésre kerül a
Tagságnak is. Az NB1-ben a Szentendre beadta jelentkezését. Az SB1 Bajnokságra 5 Csapat jelentkezett. Az
U15-ben 5 Csapat jelentkezett a Bajnokságra, de 6 a Kupára, mert az Ózd csak a Kupára nevezett, emellett
kérte, hogy ne kelljen fizetni a Bajnokságra. U12-ben 8 Csapat adta le a jelentkezését, a Jászberény-MAFC
külön írásos kérelmet adott be az U12 Ligára. U10-ben 6 Csapat adta le a jelentkezését.

7./2024.02.23. számú elnökségi határozat:
Az Elnökség egyhangúan elfogadta a Nevezéseket az alábbi módon: az NB1-ben a Szentendre
jelentkezését a Szövetség elfogadta, 5 Csapatos lesz. Az SB1 ugyancsak 5 Csapatos. Az U15 5
Csapatos a Bajnokságban, de 6 a Kupában, mert az Ózd csak a Kupára nevezett, nem kell fizetnie a
Bajnokságra, fel van mentve a Bajnoki mérkőzések alól, de versenyengedély kérelmeket be kell
nyújtani. U12 8 Csapatos, a Csapatok kérelmeit a Ligavezető fogja eldönteni. U10 6 Csapatos
Bajnokság lesz.
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Felelős: Főtitkár helyettes
Határidő: 2024.02.23.
Határozat: egyhangúan elfogadva
Szavazásra jogosult: 6 fő
Igen: 6 fő; Nem: 0 fő; Tartózkodott: 0 fő
Határozathozatal módja: nyilvános

8. napirendi pont:
Egyéb:

- Írásos szavazásban az Elnökség elfogadta Báló Sándor ajánlatát a baseball.hu honlap elkészítésére
- Az Elnökség írásos szavazásban hozzájárult, hogy Jánosi Andrást, mint alkalmi munkavállalót alkalmazza
a Szövetség az iScore rendszer felügyeletére, a program ellenőrzésére és kezelésére a beküldött
jegyzőkönyvek feldolgozására, valamint a Csapatoknak oktatásra felkészítésre iScore jegyzőkönyv
készítéséhez . A hibás jegyzőkönyv korrigálásának pénzbeli juttatása a hibázott Csapatot terheli, kifizetés
díjbekérő által, melyet a Szövetség állít ki.
- Az iScore programra és Jánosi András alkalmi munkavállalására a Szövetség 200.000 Ft összeget különít
el erre éves költségként.
- Az NB1, SB1-ben induló Csapatoknak kötelezően 25.000 Ft kreditet kell befizetni a Szövetség Kredit
számlájára iScore kredit néven. Amennyiben a kredit nem kerül büntetés végett felhasználásra, a teljes
befizetett összeg év végén visszafizetésre kerül a Csapatok számlájára. Azon Csapatoknál, ahol büntetésre
kerül sor, a büntetés összege levonódik a kreditből és csak a megmaradt összeg kerül visszafizetésre év
végén.
- A Blax Lacrosse: nagy valószínűséggel pályázni fognak rendezésre 2025.-ben, amikor már lesz róla
konkrét információ, kiküldésre kerül majd az Elnökségnek.

- Következő Elnökségi Ülés időpontja: 2024. Március 21. 19:00 (Google-Meet)

Az elnökségi ülés befejeződött 22:00-kor.

Morua Roberto Horváth Dóra
Levezető elnök Jegyzőkönyvvezető

Haragos Árpád Makai Bence
Hitelesítő Hitelesítő
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